
Obec Chvalovice  

Zápis č. 25/2018 

 ze zasedání zastupitelstva obce Chvalovice 

  
Zasedání zastupitelstva obce Chvalovice konaného 7.3. 2018 od 18:00 hod.  

v zasedací místnosti obecního úřadu. 
 

Přítomní zastupitelé: p. Tejmlová, Pöschl, J.Tejmlová ml., Mačková, Pöschlová, 

Nováková, Borovka 

Omluven: nikdo 

Hosté: nikdo 

 Ověřovatelé: p. Mačková, Nováková 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

Zapisovatelka: p. Tejmlová  
 

Starosta L. Pöschl přivítal přítomné zastupitelstvo, zahájil zasedání a 

konstatoval,  

že zastupitelstvo je usnášení schopné v řešení následujících bodů jednání. 

Starosta seznámil obecní zastupitelstvo s návrhem programu. 

 

 
            Plánovaný program:  
 

1. Projednání příspěvku pro Svazek obcí Dehtář na rok 2018. 

2. Projednání návrhu ceny vodného a stočného na rok 2018-2019. 

3. Projednání pořádání akce pro seniory. 

4. Projednání inventury za rok 2017. 

5. Projedníní ceny obecních pozemků. 

6. Projednání žádosti p. Karla Bartůňka. 

7. Projednání smlouvy o nájmu bytu pro J.Bártovou. 

8. Informace o odpadech. 

9. Diskuse, závěr. 
 

Program byl schválen bez připomínek. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

1. Zastupitelstvo projednalo příspěvek pro Svazek obcí Dehtář na rok 2018.  

Tento příspěvek je 54 000,-Kč, je to podle počtu žáků. 
 

Zastupitelstvo schválilo příspěvek 54 000,-Kč. 
 



Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 164/2018 bylo schváleno. 

 

2. Zastupitelstvo projednalo návrh vodného a stočného na rok 2018-2019 pro 

obec  

  Chvalovice. 

Zastupitelstvo schválilo cenu vody 40,26,-Kč s DPH, cenu stočného 35,19,-Kč 

s DPH. Celková cena je 75,45,-Kč. Tato cena je stejná jako v loňském roce. 
 

Výsledek hlasování: pro 0, proti 7, zdržel se 0 

Usnesení č. 165/2018 bylo schváleno. 

 

 

3. Zastupitelstvo projednalo akci pro seniory. Akce se uskuteční 24.3. 2018.  

Obec má 41 seniorů. Jako každý rok jim zahraje pan Záhorka a pan Filip z 

Netolic. 

Zastupitelky jim při pravý chlebíčky, objednají se zákusky a občerstvení. 
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo pořádání akce pro seniory. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 166/2018 bylo schváleno. 

 

 

4. Předsedkyně inventarizační komise p. J. Tejmlová seznámila zastupitelstvo  

s  inventurou za rok 2017.  

Inventura majetku za rok 2017 byla provedena ve dnech 31.12.2017 

do15.01.2017.  

Vše proběhlo bez chyb. 
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo inventuru za rok 2017. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 167/2018 bylo schváleno. 

 

 

5. Zastupitelstvo projednalo a schválilo prodej obecních pozemků za cenu  

50,-Kč za m
2
. Cena pozemku se již léta neměnila. 

 

Zastupitelstvo schválilo prodej pozemků za 50,-Kč za m
2
. 

 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 168/2018 bylo schváleno. 

 

 



6. Pan Karel Bartůňek si dal žádost na odkoupení části pozemku parc.č. 278/9  

asi 6m
2
. Tento pozemek sousedí s jeho pozemkem. 

 

Zastupitelstvo schválilo záměr části pozemku parc.č. 278/9 na prodej  

za cenu 50,-Kč za m
2
. 

 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 169/2018 bylo schváleno. 

7.Zastupitelstvo projednalo prodloužení nájemní smlouvy na byt pro Janu 

Bártovou  

od 01.03.2018 do 01.03.2023 na dobu pět let. 

 

Zastupitelstvo schválilo smlouvu na nájem bytu na dobu pět let pro Janu 

Bártovou. 

 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 170/2018 bylo schváleno. 

 

 

8. Místostarostka seznámila zastupitelstvo s náklady na odpady za rok 2017. 
 

Technickým službám Prachatice se zaplatilo 142 660,-Kč. 

Marius Pedersen za separáty se zaplatilo 35 394,-Kč. 

Za mobilní svoz, který je 2x ročně se zaplatilo 59 894,-Kč. 

Za odvoz kontejneru s bio odpadem se zaplatilo 6 315,-Kč. 

Obec celkem zaplatila za odpady 244 263,-Kč. 

Odměna za zpětný sběr dostala obec 14 326,-Kč. 

Od občanů se vybralo za odpady 85 643,-Kč. 

Nemá zaplaceno 6 osob, tj. 3 000,-Kč. 

Obec doplácí 141 294,-Kč, tj. 58%. 
 

Zastupitelstvo vzalo informaci o odpadech na vědomí. 

 

 

8. V diskusi se hovořilo o úpravně čističky vody, kudy k ní povede elektřina. 

Také, že paní Nováková shrabala listí na dětském hřišti.  
 

Starosta poděkoval všem za účast a zasedání ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: p. J. Tejmlová - místostarostka 



 

Ověřovatelé: p. Mačková, Nováková - zastupitelé 

 

Zápis schválil starosta Luboš Pöschl.   
 


